

ASIA'S LEADING FOOD & HOSPITALITY TRADESHOW 亞洲頂尖國際食品餐飲及酒店設備展

14 - 16 May 2025

Hong Kong Convention & Exhibition Centre 香港會議展覽中心

A Spectacular Feast of Global Talent & Gastronomic Excellence at HOFEX! 全球廚藝精英匯聚 HOFEX,震撼味蕾的盛宴即將揭幕!



280+ Regional Culinary Elites Ignite Asia's Ultimate Gastronomy Showcase!

超過 280 名地區廚藝精英雲集亞洲餐飲盛會

The response to Hong Kong International Culinary Classic (HKICC) 2025 has been nothing short of extraordinary, igniting unparalleled excitement across Asia! Brace yourself for an electrifying showdown as **over 280 chefs from more than 7 countries and regions** converge to push the boundaries of culinary artistry. Witness firsthand as these gastronomic talents redefine the very essence of culinary excellence, leaving you spellbound and craving for more!

香港國際美食大獎 2025將再次掀起亞洲餐飲狂潮!來自7個國家及地區的超過280位頂尖廚師 將雲集香港,以無與倫比的創意與技藝點燃烹飪界的火花。這場國際級賽事勢必精彩絕倫,您 豈能錯過?



Register for 登記參觀 HOFEX

The Legendary Mr Andy Cuthbert Returns to the HKICC! 殿堂級評判 Andy Cuthbert先生重臨HKICC



We are honoured to announce that Mr Andy Cuthbert, President of Worldchefs, will grace HKICC as the distinguished judge! A titan in shaping global culinary standards, Mr Cuthbert's participation elevates this competition into the stratosphere of culinary prestige. Don't miss his appearance at the HOFEX 2025 **Opening Ceremony!**

今年,我們榮幸邀請到世界廚師協會主席 Andy Cuthbert 先生擔任大賽評判!作為業界權威,Cuthbert先生將以豐 富經驗甄選頂尖作品,確保賽事達至國際最高水準。他更將 親臨HOFEX 2025開幕典禮,萬勿錯過!

Why You Can't Miss HOFEX 2025? 為何不能錯過HOFEX 2025?

- Experience culinary brilliance at HKICC as chefs compete live for glory! 親睹國際廚藝巔峰對決——觀摩現場比賽,見證星級廚師角逐殊榮
- Network with F&B leaders and forge partnerships with global brands and innovators.
- 與餐飲業領袖交流——結識全球品牌代表與業界先驅。
- Taste the future by exploring cutting-edge food technology, trends, and gourmet experiences. 品嚐未來風味——探索最新餐飲科技、趨勢及頂級美饌體驗。

HOFEX 2025 is your gateway to inspiration, innovation, and unforgettable flavours. Let's celebrate the power of food together!

HOFEX 2025將為您開啟靈感與創新的盛宴,齊來以美食連結世界,共創非凡體驗!

Register for 登記參觀 **HOFEX**

Organiser:

Informa Markets



17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

**** +852 3709 4981

≥ visit@hofex.com

Follow us: f O HOFEX.HK in HOFEXHK

